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	Cash Oustanding Undertaking
Owner/ Department: Human Resources



	Date:
	التاريخ:

	 First Warning Letter
  
	إنذار كتابي أول

	Employee Name:
	الموظف:

	Employee Number:
	الرقم الوظيفي:

	Position:
	الوظيفة:

	

This section for QRM use only

	

هذا القسم مخصص لإدارة الجودة والمخاطر

	It has been proved according to the investigation with you that you failed to deposit company money on time which is equal to (             ) SR. This is totally against policies and procedures and company decides the following:
·  This is a warning letter for being failed in deposing company money on time.
· - Stop working for (5) working days as period to deposit all money effective the date of this letter.
·  In case you couldn't deposit company money on the given time, we will reevaluate the case as theft case and be terminated according to article 80 of labor law and bear the consequences such as deporting to your country or report you as   absconding. In addition, the company shall have the absolute right to resort  to the judiciary and public authorities in order to protect all their rights











	وفقاً للتحقيق الذي اجري معك فقد تم ثبوت فشلك في إيداع أموال الشركة في الأوقات المحددة والمقدرة ب (         ) ريال سعودي مما يعد مخالفة صريحة للسياسات والإجراءات المتبعة وعليه فقد قررت الشركة:



·  يعد هذا الخطاب إنذاراً كتابياً لفشلك في إبداع أموال الشركة في الوقت المحدد.

·  يتم إيقافك عن العمل لمدة (5) أيام عمل وذلك لاعطائك الفرصة لإيداع جميع أموال الشركة  اعتباراُ من تاريخ هذا الخطاب.

·  في حال عدم إيداع الأموال المذكورة في الوقت المحدد سيتم تقيم القضية على      أنها  قضية اختلاس مما يترتب عليها فصل من الخدمة وفقاً للمادة 80 من قانون العمل مع الاحتفاظ بحق الشركة في ترحيلك إلى بلدك أو بتبليغ الجهات المختصة بتغيبك عن العمل. بالاضافة الى حق الشركة  المطلق فى اللجوء الى الجهات القضائية والسلطات العامة بالدولة من اجل الحفاظ على حقوقها .

	إدارة الجودة والمخاطر

	
This section for Employee use only
	
هذا القسم مخصص للموظف المعني


	I,                                                                           hereby admit that I failed depositing company money on time and I fully understand and realize the meaning of this letter and its consequences. I undertake to deposit the company money on the above given time with a proof of payment

Mobil:                                                     Date:

Signature :






	اقر أنا الموظف                                                 بأني لم أقم بإيداع أموال الشركة في الأوقات المحددة وإدراكي التام لمضمون هذا الخطاب وما يترتب عليه من عواقب وأتعهد بإيداع جميع أموال الشركة  في الوقت المحدد أعلاه واحضار ما يثبت القيام بإيداع تلك الأموال .  


الجوال:                                                        التاريخ: 

التوقيع :


	
This section for HR use only

Employee deposit company money

Employee failed in depositing company money           after  warning and the case reevaluated as theft case                      
	
هذا القسم مخصص لإدارة الموارد البشرية

تم إيداع المبلغ المذكور من قبل الموظف.

فشل الموظف القيام بإيداع المبالغ المترتبة عليه بعد نصحه وإنذاره   مما ترتب عليه إعادة تقيم القضية على أنها اختلاس وفقاً لما أقربه. 
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